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Tasks.
	Task 1: 
(1) Où habites-tu?    
     
	Translate the following sentences into English:
1. J’habite dans un petit appartement.
2. Je voudrais habiter à la campagne dans une grande ferme.
3. J’habite dans un petit village dans un vieux château.
4. J’habite dans une grande ville dans une vielle maison, mais je voudrais habiter au bord de la mer dans une petite ville.
5. J’habite dans un petit village à la campagne dans une grande maison, mais je voudrais habiter dans un vieux appartement à la montagne.

	Task 2: 
(1) Où habites-tu?    

	Translate the following sentences into French:
1. I live in a big house in the mountains.
2. I would like to live in a big town in an old flat.
3. I live in a big town in a small house, but I would like to live in a big farm in the countryside.
4. I live in the mountains in an old flat, but I would like to live in a house in a big town.
5. I would like to live in a small house in the mountains, but I live in the countryside in an old farm.

	Task 3: 
 (2)  Décris ta maison?    
 
	Create two conversations using the questions asking people where they live and to describe their house. 
Here is an example:
Personne A : Où habites-tu ?
Personne B : J’habite dans une grande maison à la campagne, mais je voudrais habiter dans une grande ville dans un appartement.
Personne A : Décris ta maison.
Personne B : Chez moi il y a la cuisine, le salon et le jardin.  Il n’y a pas de salle à manger.  Il y a aussi ma chambre, la chambre de mes parents et la salle de bains.  J’aime ma maison.  C’est grand.
Extension : Be creative.  Draw a cross section of a house and label the rooms and furniture.

	Task 4: 
(3)  Qu'est-ce que tu prends pour le petit déjeuner/le dîner?    
What do you have for (the) breakfast/(the) dinner?
	Use the knowledge organiser to write a food diary for at least 3 days of the week (It does not have to be true).  
Write in full sentences.  You can illustrate your work if you wish.

	
Final Task: 

	Firstly, Read the parallel text below out loud in French and English:
J’habite dans un petit village dans une grande maison.  Dans ma maison il y a quatre chambres et deux salles de bains.  Il y a un grand salon et une cuisine.  Il n’y a pas de salle à manger et je mange mon petit déjeuner dans la cuisine.  Je pense que ma maison, c’est bien, mais je voudrais habiter à la montagne dans un vieux château parce que j’adore faire du ski.
I live in a small village in a big house.  In my house, there are four bedrooms and two bathrooms.  There is a big living room and a kitchen.  There isn’t a dining room and I eat my breakfast in the kitchen.  I think that my house is good, but I would like to live in the mountains in an old castle because I love skiing.

Finally, write your own complete text about a where you live – use as much vocabulary as you can, try to use opinions and remember it does not have to be true. Write it in French with the English translation.  



